
..рАЙсволФ БългАрия" м

ПРОТОКОЛ ОТ:]ДСЕМНИЕ НД СЬВЕТД НД ДИРЕКТОРИТЕ

Днес, 15.08.2024 г., от 10:З0 часа, в гр. София, раЙон Лозенец п.к. 1407, ул.,,Хенрик Ибсен" N917,

се проведе заседание на Съвета на директорите на ,,РАЙСВОЛФ БЪЛГАРИЯ АДlДружеството).

На заседанието присьстваха всички qленове на Съвета на д4ректорите, а именно:

1. генчо Велев Иванов

2, Стфан Ивайлов Йорданов

3, Ивайло Евгениев Йордрнов

Присъстващите членове на Съвета на директорите ед4нодушно конспlтираха, че не съществуват
произтичаци от закона или успlва на Дружеството прё{ки за провея{дане на заседанието.

Г-н Генчо Иванов откри заседанието, като беше преддожен и rласуван единодушно следния

ДНЕВЕН РЦ:
Вземане на решение за одрбрение на изrотвен от ,Дилинrова финансова компания" АД
дркуriеl{т за допускlне на акци]{те на ,,РАЙСВолФ БългАРия" Ад до тьрrо8ия на па3ар вЕАм.

След проведени разисквания, Съветьт на директорите на ,,РАЙСВОЛФ БЪЛГАРИЯ" АД

ЦИНОДУШНО РЕШИ:

Одобрява изготвения от,,,Щ,илингова финансова компания" А,Щ документ за допусхане на акциите
на ,,РАЙсВолФ БългАРия" м до търговия на пазар ВЕАМ.

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието на Сьвета на директорите беше закрито в 12:30

часа.

Членове на Ьвета на директорите, присьствали на заседаниЕто и rласували единодуlлно по ючките
от дневния ред:

Генчо Ивонов)

(Сmефон Йорdонов)

(Ива ло Й


